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Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης που κατέθεσε ο βουλευτής κ. Ανδρέας 

Κατσανιώτης, με θέμα «Τι μέλλει γενέσθαι με 409 και Νοσημάτων Θώρακος» σε ό,τι αφορά 

την αξιοποίηση του ακινήτου και την επαναλειτουργία του πρώην 409 ΓΣΝ Πατρών, σας 

γνωρίζω, σύμφωνα με τα στοιχεία τα οποία τέθηκαν υπόψη μου, τα ακόλουθα:  

Τον Ιανουάριο του τρέχοντος έτους ολοκληρώθηκε η παράδοση - παραλαβή του 

ακινήτου του πρώην 409 ΓΣΝ Πατρών από το Υπουργείο Υγείας στο ΤΕΘΑ, οπότε και 

συμπεριλήφθηκε στους πίνακες ακινήτων που δεν χρησιμοποιούνται για στρατιωτικούς 

σκοπούς, προκειμένου αυτό να αξιοποιηθεί από την Υπηρεσία Αξιοποίησης Ακίνητης 

Περιουσίας Ενόπλων Δυνάμεων (ΥΠΑΑΠΕΔ), με βάση το Ν.4407/16.  

Περαιτέρω, δεν είναι στις προθέσεις των Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ) η ανάπτυξη ενός νέου 

Διακλαδικού Στρατιωτικού Νοσοκομείου, στις εγκαταστάσεις που παλαιότερα λειτουργούσε 

το 409 ΓΣΝ Πατρών, καθόσον υφίστανται αυξημένες ανάγκες σε ιατρονοσηλευτικό 

προσωπικό των ΕΔ στα υπόλοιπα Στρατιωτικά Νοσοκομεία (ΣΝ), ενώ στην περιοχή ήδη 

λειτουργούν Δημόσιο και Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο, τα οποία βρίσκονται σε μικρή 

σχετικά απόσταση από τα υπόλοιπα ΣΝ της Αθήνας (401 ΓΣΝΑ, ΝΝΑ, 251 ΓΝΑ). 

Κατόπιν των ανωτέρω, γίνεται αντιληπτό ότι τυχόν λειτουργία νέου Διακλαδικού 

Στρατιωτικού Νοσοκομείου θα λειτουργήσει περισσότερο εις βάρος των λοιπών ΣΝ και των 

παρεχόμενων υπηρεσιών τους στους δικαιούχους περίθαλψης, της ευρύτερης υγειονομικής 

κάλυψης των Σχηματισμών και Μονάδων των ΕΔ αλλά και των συμπληρωματικών 

υγειονομικών υποχρεώσεων που έχουν ήδη αναληφθεί από το ΥΠΕΘΑ (Δομές Φιλοξενίας 

Προσφύγων - Μεταναστών, διάθεση προσωπικού σε δομές του Υπουργείου Υγείας, κλπ). 



 

 

 

Τέλος, σχετικά με τα υπόλοιπα ερωτήματα, αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το 

Υπουργείο Υγείας. 
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